

1. *Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority;

2. *Further draws the attention* of the petitioner to that part of the Council's resolution 937 (XIII) in which he was informed that it was open to him to bring his case before the competent courts of the Territory if he had sufficient proof of his claim.

582nd meeting,
21 February 1955.

Resolutions on petitions concerning Togoland under British administration

1204 (XV). Petition from Mr. Peter K. Foli (T/PET.6/333)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from M. Peter K. Foli concerning Togoland under British administration in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned (T/PET.6/333, T/OBS.6/12, T/L.533),

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority.

597th meeting,
11 March 1955.

1205 (XV). Petition from the Togoland Congress (T/PET.6/334)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from the Togoland Congress concerning Togoland under British administration in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned (T/PET.6/334, T/OBS.6/9, T/L.533),

1. *Draws the attention* of the petitioners to the observations of the Administering Authority;

2. *Invites* the Secretary-General to communicate to the petitioners the text of the "Revised procedure for the administration of the United Nations programme of study and training facilities for students from Trust Territories under General Assembly resolutions 557 (VI) and 753 (VIII)",⁶ approved by the Trusteeship Council at its 517th meeting, on 16 March 1954;

3. *Advises* those concerned to address their applications to the Secretary-General through the competent local services.

597th meeting,
11 March 1955.

1206 (XV). Petition from the Togoland Congress, Ho Region (T/PET.6/335)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from the Togoland Congress, Ho Region, concerning Togoland under British administration in consultation with the United

⁶ Official Records of the Trusteeship Council, Thirteenth Session, Annexes, agenda item 13, document T/1093, annex.

1. *Appelle l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante;

2. *Appelle en outre l'attention* du pétitionnaire sur la résolution 937 (XIII), par laquelle le Conseil l'informait qu'il lui était loisible de porter l'affaire devant les tribunaux compétents du Territoire, s'il pouvait réunir des preuves suffisantes.

582ème séance,
le 21 février 1955.

Résolutions au sujet de pétitions concernant le Togo sous administration britannique

1204 (XV). Pétition de M. Peter K. Foli (T/PET.6/333)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné la pétition de M. Peter K. Foli concernant le Togo sous administration britannique, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité chargée de l'administration du territoire en question (T/PET.6/333, T/OBS.6/12, T/L.533),

Attire l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante.

597ème séance,
le 11 mars 1955.

1205 (XV). Pétition du Togoland Congress (T/PET.6/334)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné la pétition du Togoland Congress concernant le Togo sous administration britannique, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité chargée de l'administration du territoire en question (T/PET.6/334, T/OBS.6/9, T/L.533).

1. *Attire l'attention* des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante;

2. *Invite* le Secrétaire général à communiquer aux pétitionnaires le texte des "Modalités révisées de gestion du programme des Nations Unies concernant l'octroi de bourses d'études et de perfectionnement aux étudiants des Territoires sous tutelle, en application des résolutions 557 (VI) et 753 (VIII) de l'Assemblée générale",⁶ texte que le Conseil de tutelle a approuvé le 16 mars 1954, à sa 517ème séance;

3. *Conseille* aux intéressés d'adresser leur demande au Secrétaire général par le canal des services locaux compétents.

597ème séance,
le 11 mars 1955.

1206 (XV). Pétition du Togoland Congress, région de Ho (T/PET.6/335)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné la pétition du Togoland Congress, région de Ho, concernant le Togo sous administration britannique, en consultation avec le Royaume-Uni, Au-

⁶ Procès-verbaux officiels du Conseil de tutelle, treizième session, Annexes, point 13 de l'ordre du jour, document T/1093, annexe.